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Bestyrelsesmøde i SAS 
14. maj 2024 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler Afbud 
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• WIFI i klubben. Emnet har været drøftet af flere bestyrelser over årene. 

Et af vores medlemmer har bragt emnet op igen, og har indhentet et tilbud fra en 
mulig leverandør. Det foreløbige tilbud overstiger det bestyrelsen mener er rimeligt 
for klubben at bruge, når medlemmer og gæster typisk har mobilabonnementer 
som fint kan trække eget forbrug. 

• Knud Erik bestiller et sæt infomateriale til et initiativ om aflevering af pant. Så kan 
de evt. tydelig guide udenlandske gæster til at aflevere dansk pant i klubben, så 
kan panten indgå sammen vores øvrige pant. 

• Ulrik har spurgt Slg. Kommune om deres tanker i forhold til den nye 
ladebekendtgørelse i forhold til parkeringspladsen. Endnu ikke svar. 

• Et medlem har spulet båd på beddingen, og derved svinet klubhus og vinduer. 
Medlemmet har lovet at rengøre. 

• David har rekvireret affaldstømning via kommunen. Affaldsstativerne ved 
jollepladsen var overfyldte. 

• Det blev drøftet om kommunen havde glemt græsslåning. Kommunen kontaktes. 
 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Regnskabet gennemgået. 
Beholdninger gennemgået og fundet ok. 
 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik 
Der er brugt mere strøm i april. Vi checker igen i maj. 
 
Henrik kontakter alle med elmålere, og de inddrages. Derefter kan målere udleveres 
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ved standernedhaling, til de medlemmer som skal bruge målerne over vinteren. 
 

Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Søstjernen – ’Passer’ er fundet – Villy Madsen. Opstart aftales med Dan og Anders. 
• Bænk på bro. Projektet er udsat i drøftelse om yderligere ideer. 
• Markeringer på pæle og stiger sker i foråret – Torsdagsholdet inddrages. (Jesper / 

David) Markeringer er under produktion. 
 

Ansvarlig: David. 
 

Øvrige 
• Solcelleprojekt. 

o Cellerne sidder på tagene. Der udestår alene tilslutning. Der er kommet 
afslag fra én fond, men vi mangler svar fra flere. 

• Mastekran.  
o Der er oprettet en byggesag (som er første step for at afklare 

mulighederne). 
 

5. Hovmester 
Henrik 
Hovmesteren er glad.  
Henrik taler med Hovmesteren om hans grill. Den skal placeres i masteskuret. 

6. Broudvalg 
Jesper 
Jern og løse pæle er skåret på estakaderne. 
Der vil blive foretaget sporadiske målinger på kabler der er tilsluttet standerne. Data 
skal bruges til at se belastningen af vore anlæg for fremtidig brug. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Slagelse Vinkompagni Cup og sidste onsdag var der 16 deltagere – FLOT!! Dejligt at 
se. 

8. Juniorer 
Anders 
Afbud 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Vi har 11 elever, var oppe på 12, men den sidste røg af krogen igen. 
 
4 både + 1 flittigt brugt reserve, Bjarne Levin 
2 ture på vandet, sidste mandag i 3 sek/m fin start, i går i frisk vind 8-10 sek/m, 
begge dage i højt solskinsvejr.    
Alle har indtil videre overlevet uden skrammer. 
 
Vi har etableret super forplejning, med sandwich fra SPAR, kan anbefales..!! 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
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Medlemmer af udvalget er: 
Ina Kubel 
Anne Brandt Nielsen 
Susan Kurtsøe 
Lars Larsen 
Maja Astrup Hansen 
Charlotte Brodersen (observatør / kontakt til bestyrelsen) 
Lizette Rysgaard (observatør) 
 
Udvalget har haft møde og udarbejdet årshjul. Udvalget har fra bestyrelsen et budget 
på 15.000 kr. og der er normalt også brugerbetaling på flere arrangementer. 
Knud Erik deltager gerne på næste møde og taler omkring udlæg/regninger/ 
brugerbetaling. 
Sponsorerne skal naturligvis anvendes i størst muligt omfang. 
 
Slagelse Vinkompagni tilbudt vinsmagning, f.eks. en fredag i forbindelse med grill. Det 
tages med til udvalget. Ulrik er kontakt til sponsor. 
 
Udvalget havde bedt Charlotte om at bestyrelsen drøftede anvendelsen af billeder på 
sociale medier (læs klubbens Facebook gruppe).  
 
Bestyrelsens holdning er at det er brugernes eget ansvar om de er på diverse sociale 
medier eller grupper. Og derudover henvises der generelt til de almindelige 
dataregulativer, som beskriver at det er tilladt at offentliggøre ’situationsbilleder’ fra 
klubbens arrangementer uden forudgående accept fra personer på billederne.  
Derudover har der blandt andet overfor juniorer været anvendt den politik, at såfremt 
der er offentliggjort billeder som mest portrætterer enkeltpersoner, så kan 
vedkommende henvende sig til den som har taget/offentliggjort billedet og bede om 
at det fjernes. 

 

11. Eventuelt 
Årgangsrommen er i god og sikker produktion igen med hjælp fra Slagelse 
Vinkompagni. 
 

12. Næste møde 
3. juni kl. 18.00 


